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PROTOKÓŁ NR XIX/2016 

z obrad XIX 

Sesji Rady Gminy Miedźno 

odbytej w dniu 12 kwietnia 2016 r. 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy 

Pana Leszka Idasza 

 

Stan ustawowy Rady 15 osób. 

Obecnych wg załączonej listy 15 osób (zał. nr 1). 

Zaproszeni goście oraz przybyli mieszkańcy zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 

niniejszego protokołu (zał. nr 2). 

Sesję rozpoczęto o godzinie 13.00 w sali narad Urzędu Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Leszek Idasz realizując czynności proceduralne otworzył 

posiedzenie XIX Sesji Rady Gminy Miedźno. Powitał zebranych radnych oraz pozostałych 

uczestników obrad. 

Zgodnie z podpisaną listą obecności w posiedzeniu XIX Sesji Rady Gminy Miedźno obecnych było 

15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

W chwili otwarcia obrad na sali obecnych było 14 radnych. 

W związku z tym Przewodniczący stwierdził prawomocność sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Leszek Idasz przedstawił proponowany porządek obrad XIX sesji 

informując obecnych o możliwości zgłaszania do niego zmian: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

4. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Gminy. 

5. Występujące zagrożenia i bezpieczeństwo w Gminie Miedźno. 

6. Ochrona zdrowia cz.1 – sprawozdanie przedstawiciela Gminy Miedźno z działalności Rady 

Społecznej przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Kłobucku za 2015 rok. 
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7. Sprawozdanie za 2015 rok z realizacji „Programu współpracy Gminy Miedźno 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2015-2019”. 

8. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy za II półrocze 2015 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Borowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji z budżetu Gminy 

Miedźno na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych, trybu postępowania w sprawie 

udzielenia dotacji i sposobu ich rozliczania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania 

pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Ostrowy nad Okszą w ul.: Sportowa, 

Sosnowa, Tartakowa, Brzeźnicka, Akacjowa”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2016 rok. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno na lata 

2016 -2030. 

17. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami. 

18. Interpelacje i wolne wnioski. 

19. Zakończenie obrad XIX sesji Rady Gminy. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

✓  głosów „za” - 14 

✓  głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 
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Porządek obrad został przyjęty. 

Ad. pkt. 3 Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Idasz zapytał czy są uwagi do protokołu z XVII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Leszek Idasz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XVII Sesji Rady Gminy. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

✓  głosów „za” - 13 

✓  głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 1 

Protokół z XVII sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Ad. pkt 4. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Idasz poinformował, że do protokołu z XVIII sesji Rady Gminy wpłynęły uwagi 

radnego Kluby, które zostaną opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. Zapytał czy są 

inne uwagi do protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Leszek Idasz poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XVIII sesji Rady Gminy. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

✓  głosów „za” - 14 

✓  głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Protokół z XVIII sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Radny Bęben dołączył na salę obrad o godz. 13.08. 

 Ad. pkt. 5. Występujące zagrożenia i bezpieczeństwo w Gminie Miedźno.   

Informację o zagrożeniach i bezpieczeństwie w Gminie Miedźno przedstawił Komendant 

Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Kłobucku bryg. mgr Zbigniew Desperak. Informacja ta 

stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
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Komendant Desperak podziękował Przewodniczącemu Rady za zaproszenie na sesję i możliwość 

przedstawienia informacji. Podkreślił, że nie wszystkie gminy wprowadzają taki punkt do porządku 

obrad sesji. Korzystając z okazji przypomniał o przeprowadzonej akcji „Nie dla czadu”. W okresie 

jesienno - zimowym, w domach, w których urządzenia grzewcze oraz przewody kominowe  

i wentylacyjne są wadliwe lub źle użytkowane wzrasta ryzyko śmiertelnego zatrucia czadem. Jedna  

z ostatnich akcji ratowniczych miała miejsce na terenie Gminy Miedźno. Zaapelował, aby 

zabezpieczyć mieszkania czujnikami wykrywającymi tlenek węgla w powietrzu. Ich koszt nie jest 

wielki, a pozwala uratować życie. Zwrócił się do radnych by rozpowszechniać tę informację, gdyż 

takie działania profilaktyczne mogę przyczynić się do uniknięcia tragedii. 

Skarbnik zapytał czy wśród interwencji podjętych przez jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych 

(OSP) z terenu gminy były wyjazdy poza obszar gminy Miedźno. 

Komendant Desperak odpowiedział, że teren działania jednostek OSP to obszar gminy, natomiast 

jednostki włączone do Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego (KSRG) jako teren działania 

wyznaczony mają obwód powiatu. Mogą one być jednak dysponowane poza ten teren. Wszystko 

zależy od rodzaju zagrożenia. Obowiązują bowiem specjalne procedury alarmowania. Dodał, że nie 

jest w tej chwili w stanie podać takich informacji, ale może przygotować zestawienie wyjazdów do 

interwencji poza granicami gminy czy powiatu. 

Radny Bęben powiedział, że w innych powiatach „lasy państwowe” dofinansowują jednostki OSP 

za udział w akcjach. Zapytał czy możliwe jest to u nas np. dofinansowanie zakupu sprzętu. 

Komendant Desperak odpowiedział, że jeśli sytuacja taka ma miejsce w innych powiatach trzeba 

próbować działań w tym kierunku. Dodał, że zmienił się Nadleśniczy Nadleśnictwa Kłobuck i może 

warto udać się z wnioskiem w tej sprawie. 

Radny Bęben poruszył kwestię stanu dróg w lesie. Dodał, że często drogi są zarośnięte i ciężko 

przejechać nimi w przypadku konieczności dojazdu do pożaru. 

Komendant Desperak odpowiedział, że warto byłoby na takie posiedzenie zaprosić Nadleśniczego, 

aby przybliżył temat technicznych planów zagospodarowania obszarów leśnych. Nadmienił, że 
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część dróg jest drogami pożarowymi, a część dojazdowymi. Dodał, że Komenda Powiatowa 

Państwowej Straży Pożarnej stara się na bieżąco kontrolować obszary leśne i przeprowadza w tym 

zakresie stosowne czynności rozpoznawcze. Poprosił, by w przypadku posiadania wiedzy, że nie 

ma możliwości dojazdu zgłaszać to – wtedy podjęte zostaną odpowiednie kroki. 

Wobec braku innych pytań Komendant Desperak raz jeszcze podziękował radnym za zaproszenie  

i uwagę, następnie opuścił salę obrad. 

Ad. pkt. 6. Ochrona zdrowia cz. 1 – sprawozdanie przedstawiciela Gminy Miedźno 

z działalności Rady Społecznej przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Kłobucku za 2015 rok.   

Sprawozdanie z działalności Rady Społecznej przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Kłobucku za 

2015 rok przedstawiła radna Grażyna Gorzałka – przedstawiciel Gminy Miedźno. Sprawozdanie to 

stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. pkt. 7. Sprawozdanie za 2015 rok z realizacji „Programu współpracy Gminy Miedźno 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2015-2019”. 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Miedźno z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na lata 2015-2019” za rok 2015 omówiła podinspektor Kamila Nogal. Prezentacja 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. pkt. 8. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy za II półrocze 2015 r.   

Przewodniczący Idasz poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie sprawozdań  

z działalności w II półroczu 2015 r. 

Sprawozdania, które stanowią załączniki do protokołu przedstawili kolejno: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Zdzisław Bęben (zał. nr 6); 

2) Przewodniczący Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia - Adam Leśnikowski 
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(zał. nr 7); 

3) Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa - Konrad Puchała (zał. nr 

8). 

Wobec braku pytań Przewodniczący Idasz podziękował Przewodniczącym Komisji za 

przedstawienie sprawozdań i zarządził przerwę w obradach o godz. 14.03. 

Obrady wznowiono o godz. 14.17. 

Ad. pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Borowej. 

Wójt powiedział, że na wniosek mieszkańców Borowej podjęto czynności mające na celu nadanie 

nazw ulicom w Borowej. Pozwoli to uporządkować numerację porządkową nieruchomości oraz 

uprości dostępność poszczególnych posesji dla służb ratunkowych oraz firm świadczących usługi. 

Dodał, że działanie takie zostało dwukrotnie skonsultowane z mieszkańcami podczas zebrań 

wiejskich. Jako, że część ulic jest drogami powiatowymi wystąpiono do Starosty o zgodę na 

nadanie im nazw. Zmiany te wiążą się dla mieszkańców z wymianą dokumentów. W przypadku 

wymiany dowodu osobistego jedyny koszt to zrobienie zdjęć. Dodatkowo kierowcy będą musieli 

wymienić prawo jazdy oraz dowód rejestracyjny. W przypadku przedsiębiorców wszelkie czynności 

w Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej wykonywane są nieodpłatnie. 

Radny Sznober zapytał czy gmina zamontuje tablice informacyjne. 

Wójt odpowiedział, że tablice takie zostaną zamontowane. Także na bieżąco będą uaktualniane  

i przesyłane dane do firm opracowujących mapy. 

Radny Sznober zapytał dlaczego ulice zaznaczone na wyświetlanej mapie prostopadle do ulicy 

Wesołej nie mają nazewnictwa. 

Wójt odpowiedział, że są to drogi prywatne do pojedynczych posesji i nie ma konieczności 

nadawania im nazw. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 
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✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 124/XIX/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji z budżetu 

Gminy Miedźno na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych, trybu postępowania 

w sprawie udzielenia dotacji i sposobu ich rozliczania. 

Wójt wyjaśnił, że przedłożona radnym propozycja uchwały ureguluje zasady oraz tryb 

postępowania i sposób rozliczenia dotacji przyznawanej spółkom wodnym. W chwili obecnej 

spółka korzystała z dotacji przyznawanych z powiatu i budżetu województwa. Dodał, że przychody 

spółki wodnej ze składek członkowskich nie są wystarczające na realizację zadań związanych  

z utrzymaniem urządzeń melioracji wodnej. W Gminie Miedźno tereny zmeliorowane 

zlokalizowane się w miejscowościach: Mokra, Miedźno, Wapiennik i Izbiska. Dodał, że projekt tej 

uchwały konsultowany był z Urzędem Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz Ministerstwem 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 125/XIX/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

Skarbnik wyjaśnił, że zmiany wykazane w uchwale wynikają ze zwiększenia wydatków o kwotę 

714,00 zł związaną z prewencyjnym dofinansowaniem Przedszkoli z PZU, a także o kwotę 

24.0000,00 zł na zadanie „Aktywna integracja powiatu kłobuckiego”. Kolejną zmianą jest 
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zmniejszenie planu wydatków i przychodów o kwotę 645.282,37 zł. Po rozstrzygnięciu przetargu 

na zadanie pn. Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Ostrowy nad Okszą w ulicach: 

Sportowa, Sosnowa, Tartakowa,Akacjowa i Brzeźnicka okazało się, że koszt inwestycji będzie 

niższy niż przewidywał to kosztorys inwestorski. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 126/XIX/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

Skarbnik powiedział, że podjęcie uchwały wiąże się z urealnieniem kwoty pożyczki w wysokości 

1.043.223,90 zł z WFOŚiGW w Katowicach na realizację zadania pn. „Budowa kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Ostrowy nad Okszą w ulicach: Sportowa, Sosnowa, Tartakowa, 

Akacjowa i Brzeźnicka”. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 127/XIX/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację 

zadania pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Ostrowy nad Okszą w ul.: 
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Sportowa, Sosnowa, Tartakowa, Brzeźnicka, Akacjowa”. 

Skarbnik wyjaśnił, że jest to druga część finansowania tej samej inwestycji i chodzi o uzupełnienie 

części środków niezbędnych do realizacji ww. zadania. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 128/XIX/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Skarbnik wyjaśnił, że przedłożony radnym projekt uchwały zabezpiecza rozchody budżetu  

w formie kredytu długoterminowego w wysokości 722.416,00 zł z przeznaczeniem na spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 129/XIX/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2016 rok. 

Skarbnik wyjaśnił, że w przedłożonej radnym uchwale nastąpiła zmiana, o której informował 

podczas posiedzeń komisji. W zał. nr 4 obrazującym rozdysponowanie funduszu sołeckiego 

zmieniono zapis dotyczący sołectwa Ostrowy. Wcześniejszy zapis „Dofinansowanie OSP Ostrowy 

– konserwacja schodów awaryjnych” zmieniono na „Dofinansowanie OSP Ostrowy w działaniach 
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mających na celu remont strażnicy i remont schodów awaryjnych”. Zmianie uległa także treść 

zadania pn. „Dofinansowanie orkiestry OSP – dofinansowanie zakupu mundurów i remont 

instrumentów muzycznych”. Jego obecne brzmienie to „Dofinansowanie orkiestry OSP Ostrowy – 

zakup mundurów, zakup i remont instrumentów”. 

Radny Leśnikowski zauważył, że na wyświetlanym radnym projekcie uchwały nie widnieje cała 

nazwa zadania „Dofinansowanie OSP Ostrowy w działaniach mających na celu remont strażnicy  

i remont schodów awaryjnych” - poprosił by dopisać brakujące słowa. 

Skarbnik wyjaśnił, że najprawdopodobniej „zawinął się” wyświetlany tekst, ponieważ nazwa 

zadania wpisana została poprawnie. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 130/XIX/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 16. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno 

na lata 2016 -2030. 

Skarbnik podkreślił, że w przedłożonej radnym uchwale nie ma żadnych zmian w stosunku do tego 

co omawiał na posiedzeniach komisji. W załączniku nr 2 obrazującym przedsięwzięcia WPF 

zmianie uległa kwota zobowiązań na zadanie modernizacji oświetlenia ulicznego na terenie Gminy 

Miedźno. Wynosi ona teraz 2.150.000,00 zł. Było to jednym z wymogów, aby rozważyć możliwość 

przeprowadzenia tej inwestycji w ramach partnerstwa publiczno-prywatnego. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 
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✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 131/XIX/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 17. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

Informację z działalności między sesjami, obejmującą okres od 24 lutego 2016 r. do  

11 kwietnia 2016 r. przedstawił Wójt Piotr Derejczyk. Stanowi ona zał. nr 9 do protokołu. 

Radny Puchała opuścił salę obrad o godz. 14.45. 

W tym samym czasie na sale obrad weszli przedstawiciele LKS Naprzód Ostrowy - Wiceprezes 

Bartłomiej Czyż i Mariusz Kowalik. 

Sołtys Lizurej powiedział, że docierają do niego głosy oburzonych mieszkańców, którzy nie 

rozumieją tego jak można podnosić cenę za wodę i ścieki z racji tego, że wystąpił spadek jej 

zużycia. Z mediów można dowiedzieć się, że Dyrektor Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji (PWiK) otrzymuje nagrodę w wysokości 30 000,00 zł. Podkreślił, że pracownicy 

PWiK mają płacone wynagrodzenie za swoją pracę i jest niestosownym przyznawać tak wysokie 

nagrody, a mieszkańców obciążać podwyżką cen, aby „wyjść po kosztach”. Podkreślił, że po 

przejęciu ujęcia wody w Mokrej przez PWiK nie ma zastrzeżeń co do jakości usług, wszelkie 

awarie wykonywane są bezpośrednio po zgłoszeniu, jednak wcześniej poruszona przez niego 

kwestia jest tematem do dyskusji. 

Wójt odpowiedział, że jakość usług oferowanych przez PWiK jest poza dyskusją. Dodał, że PWiK 

prowadzi swoją działalność na dużo wyższym poziomie niż byłaby to w stanie zrobić gmina i jest to 

argument nie do podważenia. Jeśli chodzi o kwestię wynagrodzenia pokreślił, że na tle 

mieszkańców naszej gminy zarobki te rzeczywiście są bardzo wysokie, jednak patrząc na tą 

konkretną grupę zawodową już tak nie jest. Spadek sprzedaży wody obserwowany jest od ok. 20 

lat. Nie ma już zakładów, które wykorzystywały ogromne ilości wody, także sami mieszkańcy 

używają jej dziś oszczędnie - stąd spadek. Jeśli chodzi o cenę za wodę i ścieki na pewno wpływ na 
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nią ma polityka inwestycyjna. 

Sołtys Lizurej powiedział, że mówi się o tym, iż Gmina Kłobuck chce wystąpić ze Związku 

Komunalnego Gmin ds. Wodociągów i Kanalizacji w Częstochowie (ZKGdsWiK). Dodał, że może 

warto także rozważyć taką opcję jeśli ceny ciągle idą w górę. 

Wójt odpowiedział, że dzisiaj nie ma oficjalnej informacji o tym, że Gmina Kłobuck chce wystąpić 

z  ZKGdsWiK. Takie „pozorne”, burzliwe dyskusje trwają tam od kilku lat. Dodał, że w przypadku 

takiej chęci należy skalkulować czy odejście gminy ze Związku będzie rozsądne. Samodzielne 

prowadzenie gospodarki wodno-ściekowej na pewno będzie niekorzystne. 

Radny Kluba zapytał Wójta jak to możliwe że pracownicy PWiK sugerują rozbudowę oczyszczalni 

ścieków podczas kiedy zużycie wody spada. 

Wójt odpowiedział, że liczba ścieków odprowadzanych do oczyszczalni wzrasta wraz  

z podłączeniem kolejnych gospodarstw do sieci kanalizacyjnej. Dodał, że oczyszczanie ścieków na 

naszym zamkniętym obwodzie jest dużo wyższe. Gdybyśmy porównali koszt funkcjonowania 

naszej oczyszczalni do ilości odprowadzanych ścieków cena oczyszczania byłaby wyższa niż  

w sytuacji, gdy jest ona liczona łącznie z innymi gminami wchodzącymi w skład Związku. 

Sołtys Lizurej powiedział, że o tym, iż Gmina Kłobuck rozważa wystąpienie z ZKGdsWiK 

informowano w jednym z programów telewizyjnych. Wg niego tak wysokie zarobki pracowników 

PWiK oraz wysokość nagrody dla Dyrektora Zarządu przy jednoczesnym podnoszeniu cen dla 

odbiorców jest przesadą. 

Wójt odpowiedział, że podkreślał już fakt, iż temat ten w Gminie Kłobuck poruszany jest nie od 

dzisiaj. Gmina Miedźno pod względem skanalizowania jest jedną z wiodących gmin w powiecie. 

Poinformował radnych, że w Biurze Rady można uzyskać dokumentacje w tym zakresie 

przedstawianą na jednym z posiedzeń Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa. Dodał, że 

w jego przekonaniu dzisiaj więcej argumentów przemawia za tym, aby w związku pozostać. Jeśli 

będą podstawy, aby z niego wystąpić nie widzi on przeciwwskazań.  

Przewodniczący Idasz powiedział, że dyskusja zatacza koło. Zapytał czy są inne pytania do 
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wystąpienia Wójta z jego działalności pomiędzy sesjami. 

Radna Gorzałka nawiązała do omawianego przez Wójta w swoim sprawozdaniu postępowania 

nadzorczego wobec uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miedźno w 2016 roku. Zapytała czy 

wcześniej także zdarzały się takie uwagi do uchwał. Dodała, że zaskoczona była także liczbą uwag, 

jakie otrzymali radni w związku ze swoimi oświadczeniami majątkowymi. W latach ubiegłych 

składali oni oświadczenia majątkowe w takiej samej formie i nie było z tym problemu. Zapytała czy 

zmiany te wynikają z faktu, że w tym momencie inny pracownik zajmuje się tą tematyką. 

Wójt odpowiedział, że o wszystkich sprawach rozstrzygnięć nadzorczych dotyczących 

podejmowanych przez Radę Gminy Miedźno uchwał informuje zawsze w swoim wystąpieniu 

podczas sesji. Dzisiaj zamiejscowego Wydziału Nadzoru Prawnego w Częstochowie już nie ma. 

Obecnie osoba analizująca uchwały jest pracownikiem oddziału ds. nadzoru prawnego  

w Bielsku-Białej. Dodał, że postępowanie nadzorcze nie wynika ze zmian osobowych, a z podejścia 

systemowego i wymuszenia jednolitego stosowania prawa na terenie województwa  śląskiego. 

Radny Graj poruszył temat obchodów Świąt Narodowych. Dodał, że przed nami obchody Dnia 

Flagi Rzeczypospolitej Polskiej oraz święto 3-go maja. Mało mieszkańców w te dni wywiesza flagi. 

Dodał, że może warto zrobić akcję polegającą na zakupie flag i rozdysponowaniu ich wśród 

mieszkańców. Nadmienił, że pozwoli to pokazać ludziom, że flagi nie powinno się wstydzić  

i podkreśli historię kraju. 

Wójt odpowiedział, że jest to słuszna inicjatywa i rozważy możliwość przeprowadzenia takiej akcji. 

Podkreślił jednak, że do „świąt majowych” zostało „tylko i aż” kilka dni. 

Radny Bęben powiedział, że radni i sołtysi też powinni dać przykład mieszkańcom i wywiesić flagi. 

Radna Gorzałka podkreśliła, że ona sama co roku wywiesza flagę na święta przypadające  

z początkiem maja. 

Ad. pkt. 18. Interpelacje i wolne wnioski. 

Przewodniczący Idasz odczytał treść pisma sołtys Dębińca - Pani Anny Chudaszek, która wraz  
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z mieszkańcami zwraca się z prośbą o nadanie nazwy ulicy części sołectwa Dębiniec. Podkreślił, że 

inicjatywa taka jest jak najbardziej słuszna i podjęte zostaną kroki by nadać tej sprawie bieg. 

W dalszej części Przewodniczący Idasz poinformował, że od dnia 23 lutego 2016 roku do dnia 11 

kwietnia 2016 roku do Biura Rady wpłynęły następujące pisma: 

1) Apel nr 1/2016 Rady Miejskiej w Andrychowie z dnia 25 lutego 2016 r. w sprawie 

przyspieszenia działań prowadzących do rozpoczęcia budowy Beskidzkiej Drogi 

Integracyjnej; 

2) Uchwała nr RG.0007.10.2016 Rady Gminy Łyski z dnia 29 lutego 2016 roku w sprawie 

poparcia działań mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii; 

3) Uchwała nr XVII/132/2016 Rady Gminy Ciasna z dnia 16 marca 2016 roku w sprawie 

poparcia działań mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii; 

4) Uchwała nr XIX/173/16 Rady Gminy Pilchowice z dnia 17 marca 2016 roku w sprawie 

poparcia działań mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii; 

5) Uchwała nr XI/71/2016 Rady Gminy Pawonków z dnia 22 marca 2016 roku w sprawie 

poparcia działań mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii; 

6) Uchwała nr XIX/152/2016 Rady Gminy Mierzęcice z dnia 30 marca 2016 roku w sprawie 

poparcia działań mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii; 

7) Apel  nr 1/2016 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 30 marca 2016 roku  w sprawie poparcia 

działań mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii. 

Wiceprzewodnicząca Piątek przedstawiła pismo od zarządu Ludowego Klubu Sportowego Naprzód 

Ostrowy, który zwraca się z prośbą o pozakonkursową dotację na modernizację budynku LKS-u 

oraz placu zabaw znajdującego się na terenie obiektu klubowego. 

Przewodniczący Idasz korzystając z okazji, że w posiedzeniu sesji uczestniczyli przedstawiciele 

LKS Naprzód Ostrowy poprosił działaczy o zabranie głosu. 

Wiceprezes LKS Naprzód Ostrowy Bartłomiej Czyż powiedział, że treść ich prośby została zawarta  

w piśmie, które radnym zostało przed chwilą odczytane. Budynek LKS-u wymaga remontu. We 
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znaki daje się wilgoć. Do tej pory wszystkie prace remontowe wykonywane były we własnym 

zakresie przez osoby związane z klubem. Szkoda, aby działania te poszły na marne. Także plac 

zabaw wymaga gruntownego remontu. Następnie przedstawił radnym dokumentację fotograficzną 

placu zbaw, którą przygotował. Dodał, że plac nie spełnia swojego przeznaczenia  

i stwarza niebezpieczeństwo dla najmłodszych w związku z czym działacze będą zmuszeni 

zamknąć go jeśli nie zostanie zmodernizowany. Podkreślił także gotowość spotkania zarządu LKS 

Naprzód z radnymi w dogodnym dla nich terminie, tak by zobaczyli stan zarówno budynku oraz 

placu zabaw. 

Wiceprzewodnicząca Piątek podkreśliła, że działacze LKS-u rzeczywiście wykonują ogrom prac we 

własnym zakresie i widać to po wejściu do budynku klubu. 

Radna Gorzałka powiedziała, że drewniany plac zabaw był pierwszym wykonanym na terenie 

Gminy Miedźno. Zapytała pod kogo on podlega. Dodała, że huśtawki nie mają atestu. Jeśli 

którekolwiek z dzieci ulegnie wypadkowi na kogoś spadnie odpowiedzialność za to zdarzenie. 

Wójt odpowiedział, że plac zabaw istniał już kiedy on sam zaczął pracować w Urzędzie Gminy  

Miedźno (2006 r.). Trudno dzisiaj jest mu określić pod kogo on podlega. Jeśli nie ma żadnej 

dokumentacji odpowiedzialnym będzie zarządca terenu. Inicjatywa klubowych działaczy jest jak 

najbardziej słuszna. Podkreślił, że LKS Naprzód Ostrowy jest jedną z głównych organizacji 

współpracującą z gminą w zakresie rozwoju kultury fizycznej. Można było zauważyć to  

w prezentacji przedstawionej w pkt. 7 dzisiejszego porządku obrad. Dodał, że dzisiaj trudno odnieść 

mu się do tego kiedy i w jakiej wysokości takie wsparcie zostanie udzielone. Podkreślił, że  

z ramienia gminy środowiska sportowe wspierane są znacząco. W roku 2015 na wsparcie 

organizacji pozarządowych przeznaczono ponad 180.000,00 zł. Trudno odnieść mu się do realizacji 

inwestycji wymiany kotła C.O.  bez konkretnej kalkulacji. W przypadku placu zabaw rozeznanie  

w kosztach jest większe z racji tego, że inwestycje te były realizowane w sołectwach Gminy 

Miedźno. Wyraził nadzieję, że podanie złożone przez działaczy LKS Naprzód będzie pierwszym 

etapem działań. Jeśli przedstawione zostaną szczegółowe koszty tego zadania możliwe będzie 
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podjęcie kolejnych kroków. 

Radna Gorzałka powiedziała, że jeśli ktoś był obecny na dożynkach gminnych widział stan w jakim 

znajdował się budynek. Dzisiaj wygląda on zupełnie inaczej. Prace, jakie zostały w nim wykonane 

zasługują na szczególną pochwałę. Podkreśliła, że w miejscu tym skupia się życie młodzieży. 

Wiceprezes Czyż powiedział, że wstępne rozeznanie w kosztach wymiany kotła C.O wskazuje że 

będzie to kwota 20 – 28 tys. zł. Potwierdził, że złożone przez nich podanie będzie początkiem 

dialogu w tym kierunku. 

Radny Bęben zapytał o przeprowadzoną wizję lokalną z władzami Powiatu. Dodał, że chodzi mu o 

mostek na ul. Jagiełły w Miedźnie i o ograniczenie przejazdu dla pojazdów powyżej 5 t. 

Wspomniał, że kilkakrotnie podejmował ten temat. Prosił, by w tym kierunku zostało coś 

poczynione jeśli jest to droga powiatowa. 

Wójt odpowiedział, że był to element końcowy wizyty Starosty na terenie gminy. Nadmienił, że 

Starosta zadeklarował zainwestować w drogi na terenie Gminy Miedźno w przypadku pozostałych 

wolnych środków. Podkreślił, że był za tym, by mostek ten wzmocnić jednak na chwilę obecną nie 

uzyskał odpowiedzi. Dodał, że objazd z władzami powiatu dotyczył tylko tych dróg, które 

wymienione były w uchwale w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno. 

Radny Bęben korzystając z okazji podziękował Wójtowi, że zgłosił jego kandydaturę na Prezesa 

Zarządu Gminnego Związku OSP i podziękował, że zgodził się przyjąć kandydaturę zastępcy. 

Radny Zielonka zapytał o studzienkę telekomunikacyjną zlokalizowaną przy skrzyżowaniu ul. 

Tartakowej i Kasztanowej w Ostrowach nad Okszą oraz o stan nawierzchni na ulicy 

Częstochowskiej w tej miejscowości. Dodał, że już wcześniej informował, że są ubytki  

w nawierzchni i wymagają ona remontu. 

Wójt odpowiedział, że studzienka zostanie przebudowa przy okazji budowy kanalizacji w tych 

ulicach. Zaznaczył, że ul. Częstochowska nie jest drogą gminną, jego zdaniem będzie naprawiana 

podczas realizacji remontów dróg powiatowych. 
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Radny Kluba pogratulował radnemu Bębnowi stanowiska prezesa Zarządu Gminnego Związku 

OSP. Zapytał jak radny zamierza kontrolować samego siebie będąc przewodniczącym komisji 

rewizyjnej Rady Gminy. 

Wójt odpowiedział, że Zarząd Gminny Związku OSP RP nie podlega gminie. Nie korzysta także z 

dotacji z budżetu gminy, także wątpliwości radnego są tu bezpodstawne. Dodał, że jednostki OSP 

owszem są dotowane z budżetu gminy, w tym jednostka OSP Kołaczkowice, której radny Kluba 

jest Prezesem. 

Przewodniczący Idasz powiedział, że w tym przypadku organem kontrolnym będzie komisja 

rewizyjna nie Rady Gminy, a Gminnego Związku OSP. 

Radny Kluba odpowiedział, że nie wie jak to wygląda stąd jego pytanie. 

Ad. pkt. 19 Zakończenie obrad XIX Sesji Rady Gminy. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady 

Gminy Leszek Idasz realizując czynności proceduralne zamknął obrady XIX sesji Rady Gminy 

Miedźno. 

Sesję zakończono o godzinie 16.07. 

 

 Protokolant      Przewodniczący Rady Gminy 

 (-) Anna Kuras      (-) Leszek Idasz 

Uwagi wniesione do protokołu: 
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